
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 12. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 225
Vil ministeren redegøre for, hvilken betydning de stigende forbrugerpriser har for huslejen 
i de lejeboliger, der reguleres efter nettoprisindekset? Dette både for almene og private 
lejeboliger. Vil ministeren herunder komme med konkrete eksempler på, hvilken betyd-
ning de høje forbrugerprisstigninger har for huslejen samt gøre status på problemets 
omfang generelt? Vil ministeren derudover redegøre for, hvad det vil betyde for de of-
fentlige finanser, hvis huslejestigningerne begrænses ved næste regulering, så de ikke 
fuldt ud afspejler stigningen i nettopriserne, men i stedet reguleres efter mere ”normale” 
prisstigninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Halime Oguz (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Halime.Oguz@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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